
Zapisnik 
 sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  

održane 23. ožujka 2023. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/23-02/2, URBROJ: 2137-15-23-1 od 16. ožujka 2023. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 1800  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Darko Marić, 
6. Božidar Jendrijev, 
7. Ivan Turbelija. 
 
Odsutni članovi: 
1. Martina Jendrijev Tomašek  
2. Milan Kolar. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Ivana Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 23. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 23. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 7 (sedam) članova Vijeća. Odsutni su članovi g. Milan Kolar i gđa. Martina Jendrijev 
Tomašek koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje 
odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 23. ožujka 2023. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 22. 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 16. 

veljače 2023. godine verificiran jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 23. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ?  
PREDSJEDNIK: Predlažem izmjene i dopune Dnevnog reda 23. sjednice na način da se 

umjesto postojeće točke 19. „Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća 
općinskim tijelima“ doda nova točka 19. „Razmatranje prijedloga i donošenje Poslovnika  o radu 
Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga na području Općine Ferdinandovac“, iza nove točke 19. 
dodaje se točka 20. „Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o osnivanju i imenovanju Savjeta 
za zaštitu potrošača javnih usluga  na području Općine Ferdinandovac“. Tako da dosadašnja točka 



19. „Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima“ postaje točka 
21. Dajem na usvajanje prijedlog izmjena i dopuna Dnevnog reda 23. sjednice. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“? 
Konstatiram da su izmjene i dopune Dnevnog reda 23. sjednice Općinskog vijeća Općine 
Ferdinandovac usvojene jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
Da li ima još nekih prijedloga izmjena i dopuna Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 23. sjednice zajedno sa usvojenim izmjenama i dopunama Dnevnog reda. Tko 
je „ZA“, tko je „PROTIV“?  
Konstatiram da je za 23. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) 
glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 
 
 

Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi Općine 
Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 17/23, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi 
Društvenog doma Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 18/23, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom u 
vlasništvu Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2023. do 2029. godine, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za osnivanje prava služnosti 
na nekretninama Općine Ferdinandovac, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o novčanoj potpori za novorođeno dijete, 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne 
pomoći i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac u 2023. 
godini, 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave u 
Općini Ferdinandovac, 
8. Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine, 
9. Razmatranje i usvajanje Izvješća o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine 
Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2022. godine, 
10. Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju plana djelovanja Općine Ferdinandovac u 
području prirodnih nepogoda za 2022. godinu, 
11. Razmatranje i usvajanje Izvješća davatelja javne usluge o gospodarenju otpadom za 2022. 
godinu, 
12. Razmatranje i usvajanje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2022. godinu, 
13. Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 
2022. godini, 
14. Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja 
na korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na 
području Općine Ferdinandovac u 2022. godini, 
15. Razmatranje i usvajanje Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2022. godini, 
16. Razmatranje i prihvaćanje Zapisnika o obavljenom proračunskom nadzoru utvrđivanja 
zakonitosti izvršavanja Proračuna za 2021. godinu u Općini Ferdinandovac, 



17. Razmatranje i prihvaćanje Izvješća o obavljenoj provjeri provedbe naloga danih u financijskoj 
reviziji Općine Ferdinandovac, 
18. Razmatranje i prihvaćanje Izvješća o obavljenoj provjeri provedbe naloga i preporuka danih 
u reviziji učinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim stadionima i igralištima u 
vlasništvu jedinica lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije, 
19. Razmatranje prijedloga i donošenje Poslovnika  o radu Savjeta za zaštitu potrošača javnih 
usluga na području Općine Ferdinandovac, 
20. Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o osnivanju i imenovanju Savjeta za zaštitu 
potrošača javnih usluga  na području Općine Ferdinandovac, 
21. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
  
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi Općine 
Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 17/23 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi Općine 
Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 17/23. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je  
postupak jednostavne nabave u predmetu nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske 
elektrane na zgradi Općine Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 17/23. Procijenjena vrijednost 
nabave iznosi 7.200,00 eura. Postupak jednostavne nabave proveden je ograničenim 
prikupljanjem ponuda - slanjem Poziva na dostavu ponuda na e-mail adrese 3 (tri) gospodarska 
subjekta po izboru Naručitelja i to: 1. obrt Elektro - instalacije " ŠTEFANIĆ", Pitomača, 2. SOLARIS 
PONS d.o.o., Osijek, 3. TEHNOLOGIK d.o.o., Križevci. U roku za dostavu ponuda, dostavljena je 
jedna ponuda, i to ponuditelja Elektro - instalacije " ŠTEFANIĆ", Pitomača, Vinogradska 56, vl. 
Zlatko Štefanić, OIB: 41070832615, oznaka ponude: 9-03/23 od 13. ožujka 2023. godine na iznos 
ponude od 6.408,00 eura (bez PDV-a). Predmet nabave oslobođen je plaćanja PDV-a. Ponuda je 
prihvatljiva i valjana te se predlaže odabir navedene ponude.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske 
elektrane na zgradi Općine Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 17/23. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Oprema i radovi 
za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi Općine Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 
17/23. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Oprema i radovi 
za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi Općine Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 
17/23 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 
 
 



 
Točka 2. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi 

Društvenog doma Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 18/23 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi Društvenog 
doma Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 18/23. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je  
postupak jednostavne nabave u predmetu nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske 
elektrane na zgradi Društvenog doma Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 18/23. Procijenjena 
vrijednost nabave iznosi 9.000,00 eura. Postupak jednostavne nabave proveden je ograničenim 
prikupljanjem ponuda - slanjem Poziva na dostavu ponuda na e-mail adrese 3 (tri) gospodarska 
subjekta po izboru Naručitelja i to: 1. obrt Elektro - instalacije " ŠTEFANIĆ", Pitomača, 2. SOLARIS 
PONS d.o.o., Osijek, 3. TEHNOLOGIK d.o.o., Križevci. U roku za dostavu ponuda, dostavljena je 
jedna ponuda, i to ponuditelja Elektro - instalacije " ŠTEFANIĆ", Pitomača, Vinogradska 56, vl. 
Zlatko Štefanić, OIB: 41070832615, oznaka ponude: 10-03/23 od 13. ožujka 2023. godine na iznos 
ponude od 8.095,00 eura (bez PDV-a). Predmet nabave oslobođen je plaćanja PDV-a. Ponuda je 
prihvatljiva i valjana te se predlaže odabir navedene ponude.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Oprema i radovi za instalaciju fotonaponske 
elektrane na zgradi Društvenog doma Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 18/23. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Oprema i radovi 
za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi Društvenog doma Ferdinandovac, evidencijski 
broj nabave: 18/23. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Oprema i radovi 
za instalaciju fotonaponske elektrane na zgradi Društvenog doma Ferdinandovac, evidencijski 
broj nabave: 18/23 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 

 
Točka 3. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom 
u vlasništvu Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2023. do 2029. godine 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom u 

vlasništvu Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2023. do 2029. godine. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Strategija se izrađuje sukladno člancima 15. i 18. Zakona o upravljanju 
državnom imovinom, a određuje dugoročne ciljeve i smjernice za upravljanje imovinom u 
vlasništvu Općine Ferdinandovac. Cilj ove Strategije je dugoročno osigurati održivo, učinkovito i 
transparentno upravljanje i raspolaganje imovinom Općine Ferdinandovac. Upravljanje imovinom 
Općine Ferdinandovac podrazumijeva pronalaženje optimalnih rješenja koja će dugoročno očuvati 
imovinu i generirati gospodarski rast. Strategijom je analizirano trenutno stanje upravljanja 



imovinom Općine Ferdinandovac te su određeni ciljevi na naredni period. Potrebne su cjelovite 
evidencije imovine, procjena imovine te prodaja ili aktivacija neaktivne imovine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluku o usvajanju 
Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2023. do 2029. 
godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o usvajanju Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Ferdinandovac 
za razdoblje od 2023. do 2029. godine. 

Odluka o usvajanju Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Ferdinandovac 
za razdoblje od 2023. do 2029. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za osnivanje prava 

služnosti na nekretninama Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za osnivanje prava 
služnosti na nekretninama Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Komunalije -plin d.o.o. Đurđevac podnijele su zahtjev Općini 
Ferdinandovac za osnivanje prava služnosti na nekretninama Općine Ferdinandovac u svrhu 
proširenja i rekonstrukcije plinske mreže. Popis čestica nalazi se u prijedlozima ugovora koji su vam 
dostavljeni u materijalima. S obzirom da je investicija u interesu mještana Općine Ferdinandovac 
predlažem davanje suglasnosti za osnivanje prava služnosti na nekretninama Općine 
Ferdinandovac u korist Komunalija-plin d.o.o. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
PREDSJEDNIK je podržao prijedlog Odluke te podsjetio nazočne da je proširenje plinske 

mreže bila ranije inicijativa Općine Ferdinandovac radi stvaranja mogućnosti novih priključenja na 
plinsku mrežu, ali realizacija nije bila izvediva zbog zastarjelosti plinske mreže i potreba za 
rekonstrukcijom iste. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za osnivanje prava služnosti na 
nekretninama Općine Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluke o davanju suglasnosti za osnivanje prava služnosti na nekretninama Općine 
Ferdinandovac. 

Odluke o davanju suglasnosti za osnivanje prava služnosti na nekretninama Općine 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o novčanoj potpori za novorođeno dijete 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o novčanoj potpori za novorođeno dijete. 

Dajem riječ općinskom načelniku. 



OPĆINSKI NAČELNIK: Prijedlogom Odluke predviđeni su iznosi potpore u eurima, također 
povećani su iznosi potpora obzirom da se nisu mijenjali već godinama. Novčane potpore sukladno 
novoj Odluci iznosile bi 400,00 eura za prvorođeno dijete (do sada je bilo 2.000,00 kuna), 600,00 
eura za drugorođeno dijete (do sada je bilo 3.000,00 kuna) te 1.000,00 eura za trećerođeno i svako 
daljnje dijete (do sada je bilo 5.000,00 kuna). 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
PREDSJEDNIK: predloženo povećanje potpora u skladu je s demografskom politikom Općine 

Ferdinandovac. 
Članovi Vijeća Vjekoslav Grguljaš i Ivan Turbelija također su podržali povećanje novčanih 

potpora. 
 Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog 

Odluke o novčanoj potpori za novorođeno dijete.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o novčanoj potpori za novorođeno dijete. 
Odluka o novčanoj potpori za novorođeno dijete nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 

njegov sastavni dio. 
   

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne 

pomoći i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe  
s područja Općine Ferdinandovac u 2023. godini 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne 

pomoći i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac u 2023. 
godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Prijedlogom Odluke predloženi su nešto veći iznosi u odnosu na prošlu 
godinu kad je iznos dara bio određen u svoti 100,00 kuna za „uskrsnice“ te „150,00 kuna za 
„božićnice“.  Ove godine planirani su pojedinačni iznosi od 60,00 eura po osobi, u dva obroka po 
30,00 eura. Također, povećan je i limit mjesečnih prihoda za ostvarivanje prava na dar s 2.000,00 
kuna na 300,00 eura. Ne radi se o velikom iznosu, ali je obuhvaćen velik broj osoba koje ostvaruju 
pravo. Prošle godine je pravo na „uskrsnicu“ i „božićnicu“ koristilo oko 170 osoba, a ove godine se 
očekuje oko 200 osoba zbog povećanja limita mjesečnih primanja. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o darivanju 
umirovljenika, korisnika socijalne pomoći i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe s područja 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Odluku o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomoći i osoba u stanju socijalno-

materijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac u 2023. godini. 
Odluka o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomoći i osoba u stanju socijalno-

materijalne potrebe s područja Općine Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 
 



Točka 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Pravilnika o provedbi 

 postupka jednostavne nabave u Općini Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave u 
Općini Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK : Prijedlogom Pravilnika iznosi su propisani u eurima te limiti za javnu 
nabavu usklađeni s izmjenama Zakona o javnoj nabavi. Prijedlogom Pravilnika predviđeno je 
izravno ugovaranje temeljem narudžbenice ili ugovora za nabave procijenjene vrijednosti ispod 
7.000,00 eura dok se za nabave procijenjene vrijednosti nabave od 7.000,00 eura predviđa javna 
objava poziva ili postupak slanja poziva na tri adrese po izboru naručitelja, a odluku o odabiru 
donosi Općinsko vijeće. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog  Pravilnika o provedbi 
postupka jednostavne nabave u Općini Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Pravilnik o provedbi postupka jednostavne nabave u Općini Ferdinandovac. 
Pravilnik o provedbi postupka jednostavne nabave u Općini Ferdinandovac nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 

Točka 8. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 

razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Ovim Izvješćem prikazane su aktivnosti kako općinskog načelnika tako 
i Općinskog vijeća i JUO Općine Ferdinandovac u razdoblju od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. 
godine, obzirom da sva tijela Općine zajednički djeluju u obavljaju poslova Općine. Rad Općine 
funkcionirao je prema planu i bez većih poteškoća. Poduzimane su sve aktivnosti nužne za zakonit 
rad Općine, pravodobno izvršenje svih obveza  te aktivnosti prijave i realizacije projekata. 
Nastavljena je dobra suradnja s Dječjim vrtićem Košutica, Osnovnom školom Ferdinandovac i 
udrugama s područja Općine. Zajedničkom i učinkovitom suradnjom Općinskog vijeća i općinskog 
načelnika završeni su jednogodišnji projekti kojima se unaprijedio komunalni i društveni standard 
sufinancirani iz nacionalnih izvora. Nastavljeni su EU projekti koji su započeli u prethodnim 
izvještajnim razdobljima. Poticao se razvoj turizma i poljoprivrede. Sufinanciran je rad dječjeg 
vrtića i aktivnosti osnovne škole. Uložena su sredstva i trud radi osiguranja dostupnosti i 
kontinuiteta primarne zdravstvene zaštite na području Općine. Nastavilo se s provođenjem 
dosadašnjih demografskih i socijalnih mjera, a uvedene su i nove s ciljem demografskog oporavka i 
ostvarivanja javnih potreba u socijalnoj skrbi. U narednom izvještajnom razdoblju očekuje se 
nastavak uspješnog djelovanja svih općinskih tijela radi daljnjeg doprinosa poboljšanju uvjeta 
života na području Općine. Predlaže se Općinskom vijeću Općine Ferdinandovac usvajanje ovog 
Izvješća. 
 
 
 
 
 



 
 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: iz izvješća je vidljivo da je uspješno realizirano sve planirano. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na usvajanje Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje 
od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 

Točka 9. 
 Razmatranje i usvajanje Izvješća o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine 

Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2022. godine 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine 
Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2022. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio otpis sitnog inventara. Također, objasnio nazočnima da se 
prikazane obveze odnose na račune za režije i neplaćene račune za projekte koji se odnose na 
prosinac 2022. godine jer je tad nastao trošak, ali dospijevaju i plaćeni su u siječnju 2023. godine. 
Najveća potraživanja odnose se na šumski doprinos koji je isplaćen u početkom 2023. godine i 
dugovanja za komunalnu naknadu. Nije bilo pozajmica niti kreditnog zaduženja. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na usvajanje Izvješće o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine Ferdinandovac 
sa stanjem 31. prosinca 2022. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine 
Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2022. godine. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o popisu imovine, obveza i potraživanja Općine 
Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2022. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 

Točka 10. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju plana djelovanja Općine Ferdinandovac u 

području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o izvršenju plana djelovanja Općine Ferdinandovac u 

području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Ferdinandovac. 
 



HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općinsko vijeće Općine 
Ferdinandovac na 7. sjednici održanoj 9. prosinca 2021. godine donijelo je  Plan djelovanja Općine 
Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. Plan djelovanja sadržava popis 
mjera i nositelja mjera u slučaju nastajanja prirodne nepogode, procjene osiguranja opreme i 
drugih sredstava za zaštitu i sprječavanje stradanja imovine, gospodarskih funkcija i stradanja 
stanovništva, kao i sve druge mjere koje uključuju suradnju s nadležnim tijelima i/ili drugim 
tijelima, znanstvenim ustanovama i stručnjacima za području prirodnih nepogoda. U 2022. na 
području Općine Ferdinandovac proglašena je jedna prirodna nepogoda – suša. Prirodnu 
nepogodu proglasio je župan Koprivničko-križevačke županije temeljem prijedloga općinskog 
načelnika i zapisnika općinskog povjerenstva.  Općinsko povjerenstvo Općine Ferdinandovac za 
procjenu šteta od prirodnih nepogoda obradilo je sve pristigle zahtjeve za štetu koje su podnijeli 
oštećenici za svoje poljoprivredne kulture, te su svi podaci uneseni u jedinstvenu aplikaciju 
''Registar šteta''. Ukupno je pristiglo 174 zahtjeva za štetu, a procijenjeni iznos štete od suše 
iznosio je 8.539.070,49 kn na jednogodišnjim nasadima i 17.976,00 na višegodišnjim nasadima. 
Naknada za štetu od 2022. godine više se ne isplaćuje preko jedinica lokalne samouprave već 
isplatu vrši Agencija za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju izravno na račune 
OPG-ova. 

BOŽIDAR JENDRIJEV, član: Za područje Općine Ferdinandovac i nekih okolnih općina nije 
priznata šteta. 

 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član, kao član Općinskog povjerenstva Općine Ferdinandovac za 
procjenu šteta od prirodnih nepogoda, objasnio je da su priznate štete te su do sada isplaćene 
samo akontacije naknade štete u 2022. ili početkom 2023., a da će tijekom 2023. biti isplaćena 
razlika do određenog iznosa štete. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o izvršenju plana 
djelovanja Općine Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju plana djelovanja Općine Ferdinandovac u 
području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju plana djelovanja Općine Ferdinandovac u 
području prirodnih nepogoda za 2022. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 
 

Točka 11. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća davatelja javne usluge  

o gospodarenju otpadom za 2022. godinu 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće davatelja javne usluge o gospodarenju otpadom za 2022. 

godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK ovim Izvješćem prikazan je rad davatelja javne usluge sakupljanja 

otpada na području Općine Ferdinandovac, tvrtke Drava Kom d.o.o., u 2022. godini. U izvješću je 
prikazan struktura zaposlenih te vozila za rad davatelja javne usluge. Prikazan je način sakupljanja 
otpada po vrstama otpada, kao i prikupljene količine i broj korisnika. Također, prikazane su i cijene 
odvoza otpada. Zbog povećanog odvajanja otpada i smanjenja količine miješanog komunalnog 
otpada koji se predaje na odlagalište otpada Piškornica rastu cijene predaje otpada na zbrinjavanje 
te je zbog toga rasla i cijena usluge sakupljanja otpada za korisnike usluge. Predlaže se prihvaćanje 
izvješća. 



PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješća davatelja javne usluge o 
gospodarenju otpadom za 2022. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća davatelja javne usluge o gospodarenju otpadom za 2022. 
godinu. 

Zaključak o usvajanju Izvješća davatelja javne usluge o gospodarenju otpadom za 2022. 
godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 12. Dnevnog reda. 
 

Točka 12. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2022. godinu 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2022. godinu. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: ovim Izvješćem prikazana je provedba Plana gospodarenja otpadom 
Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine u 2022. godini. Iz izvješća je vidljivo 
da je sakupljanje otpada na području Općine Ferdinandovac bilo učinkovito. Otpad je sakupljao 
davatelj javne usluge Drava Kom d.o.o. i odvozio ga na odlagalište Piškornica. Sustav prikupljanja 
miješanog komunalnog otpada odvijao se putem spremnika i dodatnih doplatnih vreća na kućnom 
pragu korisnika. Reciklažni otpad prikupljao se djelomično na kućnom pragu (plastika, papir), 
zelenim otocima te mobilnom reciklažnom dvorištu koje je prošle godine započelo s radom. Prošle 
godine uspješno je sanirano zatvoreno odlagalište otpada „Orl“ te je proveden monitoring koji će 
se i nadalje provoditi dva puta godišnje. Pozitivno je da se kontinuirano povećava stopa odvajanja 
otpada te smanjuju količine prikupljenog miješanog otpada. Stopa odvajanja realno je i veća jer 
većina korisnika usluga samostalno kompostira biootpad, ali to za sada ne ulazi u računanje 
postotka odvajanja. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o provedbi Plana 
gospodarenja otpadom Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2022. 
godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2022. godinu. 

 Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2022. godinu nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 13. Dnevnog reda. 
 
 
 
 
 
 
 



 
Točka 13. 

Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju 
sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta  

na području Općine Ferdinandovac u 2022. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o izvršenju Programa o namjenskom korištenju 
sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine 
Ferdinandovac u 2022. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Za 2022. godinu planirana su sredstva od promjene namjene 
poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u iznosu od 100,00 kuna, ali nije bilo 
ostvarenih prihoda po navedenoj namjeni. Tako da je realizacija 0,00 kuna. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o izvršenju Programa o 
namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na 
području Općine Ferdinandovac u 2022. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 
2022. godini. 

 Zaključak o usvajanju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 
2022. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 14. Dnevnog reda. 
 

Točka 14. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju 

sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i 
davanja na korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2022. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o izvršenju Programa o namjenskom korištenju 
sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i 
davanja na korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 
Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2022. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Za 2022. godinu planirana su sredstva od zakupa poljoprivrednog 
zemljišta na području Općine Ferdinandovac u vlasništvu RH u iznosu od 1.000,00 kuna, a 
ostvarena su u iznosu od 656,50 kuna. Sredstva su utrošena na podmirenje troškova postupaka 
koji se vode u svrhu sređivanja imovinskopravnih odnosa i zemljišnih knjiga. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješća o izvršenju Programa o 
namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 
privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2022. godini. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   

 
 
 
 



  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja 
na korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na 
području Općine Ferdinandovac u 2022. godini. 

 Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja 
na korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na 
području Općine Ferdinandovac u 2022. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 15. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 15. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području  

Općine Ferdinandovac u 2022. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2022. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Izvješće je izradio poljoprivredni 
redar te je u njemu prikazan nadzor izvršenja agrotehničkih mjera propisanih općinskom Odlukom. 
Poljoprivredni radar izvršio je u 2022. godini ukupno 32 nadzora slijedom kojih su u slučajevima 
nepridržavanja agrotehničkih mjera slana upozorenja i opomene po kojima su vlasnici 
poljoprivrednih čestica postupali te nije bilo većih problema u provođenju mjera. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o primjeni agrotehničkih 
mjera na području Općine Ferdinandovac u 2022. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 
 

Zaključak o usvajanju Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2022. godini. 

 Zaključak o usvajanju Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2022. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 16. Dnevnog reda. 
 

Točka 16. 
Razmatranje i prihvaćanje Zapisnika o obavljenom proračunskom nadzoru utvrđivanja 

zakonitosti izvršavanja Proračuna za 2021. godinu u Općini Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Zapisnik o obavljenom proračunskom nadzoru utvrđivanja 
zakonitosti izvršavanja Proračuna za 2021. godinu u Općini Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

 



OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da je prošle godine u Općini Ferdinandovac vršen proračunski 
nadzor za 2021. godinu. O izvršenom proračunskom nadzoru sastavljen je zapisnik kojim nisu 
utvrđeni prekršaji, ali  su naložene određene mjere koje Općina mora provesti. Još financijskom 
revizijom 2019. naloženo je usklađenje glavne knjige s pomoćnim knjigama koje nisu usklađene 
zbog pogrešaka u knjiženju i krivih stopa amortizacije. Za navedenu mjeru angažiran je i vanjski 
stručnjak te je usklađivanje knjiga u tijeku, uočeno je da je najviše grešaka nastalo u 2010. godini. 
Za potraživanja je naloženo raditi ispravke knjiženja te voditi potraživanja po ročnostima za što će 
Općina morati nabaviti računalne programe s navedenom mogućnošću. Općina je već nabavila 
novi program za naplatu grobne naknade koji ima mogućnost praćenja potraživanja po ročnosti, a 
isto je potrebno i za druga potraživanja posebice komunalnu naknadu.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na prihvaćanje Zapisnik o obavljenom 
proračunskom nadzoru utvrđivanja zakonitosti izvršavanja Proračuna za 2021. godinu u Općini 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o prihvaćanju Zapisnika o obavljenom proračunskom nadzoru utvrđivanja 
zakonitosti izvršavanja Proračuna za 2021. godinu u Općini Ferdinandovac. 

 Zaključak o prihvaćanju Zapisnika o obavljenom proračunskom nadzoru utvrđivanja 
zakonitosti izvršavanja Proračuna za 2021. godinu u Općini Ferdinandovac nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 17. Dnevnog reda. 
 

Točka 17. 
Razmatranje i prihvaćanje Izvješća o obavljenoj provjeri provedbe naloga  

danih u financijskoj reviziji Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o obavljenoj provjeri provedbe naloga danih u 
financijskoj reviziji Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da je prošle godine u Općini Ferdinandovac vršena provjera 
provedbe naloga financijske revizije Općine Ferdinandovac za 2018. godinu. U nalazu revizije 
utvrđeno je da je Općina od 13 naloga izvršila njih osam, jedan nije primjenjiv jer još nisu stvoreni 
zakonski uvjeti, a četiri ih je provedeno djelomično. Nalozi koji su provedeni djelomično, kao i kod 
proračunskog nadzora odnose se na usklađivanje glavne knjige s pomoćnima, ispravak 
potraživanja i praćenje potraživanja po ročnostima. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na prihvaćanje Izvješća o obavljenoj provjeri 
provedbe naloga danih u financijskoj reviziji Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a 
tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o obavljenoj provjeri provedbe naloga danih u 
financijskoj reviziji Općine Ferdinandovac. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o obavljenoj provjeri provedbe naloga danih u 
financijskoj reviziji Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 
 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 18. Dnevnog reda. 
 
 



 
 

Točka 18. 
Razmatranje i prihvaćanje Izvješća o obavljenoj provjeri provedbe naloga i preporuka danih u 

reviziji učinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim stadionima i igralištima u vlasništvu 
jedinica lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješće o obavljenoj provjeri provedbe naloga i preporuka danih 

u reviziji učinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim stadionima i igralištima u vlasništvu 
jedinica lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da je ove godine u Općini Ferdinandovac vršena provjera 
provedbe naloga i preporuka danih u reviziji učinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim 
stadionima i igralištima u vlasništvu jedinica lokalne samouprave na području Koprivničko-
križevačke županije. Izvješćem revizije utvrđeno je Općina Ferdinandovac pravodobno u zadanim 
rokovima u cijelosti provela sve dane naloge i preporuke. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na prihvaćanje Izvješća provedbe naloga i 
preporuka danih u reviziji učinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim stadionima i 
igralištima u vlasništvu jedinica lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća provedbe naloga i preporuka danih u reviziji 
učinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim stadionima i igralištima u vlasništvu 
jedinica lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća provedbe naloga i preporuka danih u reviziji 
učinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim stadionima i igralištima u vlasništvu 
jedinica lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 19. Dnevnog reda. 
 

Točka 19. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Poslovnika  o radu Savjeta za zaštitu potrošača javnih 

usluga na području Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Poslovnik  o radu Savjeta za zaštitu potrošača javnih 
usluga na području Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK : sukladno Zakonu o zaštiti potrošača predstavničko tijelo jedinice 
lokalne samouprave koja odlučuje o pravima i obvezama potrošača – korisnika javnih usluga dužno 
je osnovati savjetodavno tijelo u čijem radu sudjeluje i predstavnik udruge za zaštitu potrošača. 
Kako je mandat prethodnog Savjeta istekao potrebno je imenovanje novog Savjeta te se u tu svrhu 
donosi i novi Poslovnik kojim će se regulirati način sazivanja sjednica Savjeta te rada na istima. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog  Poslovnika  o radu 
Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga na području Općine Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

 
 
 
 



 
 
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 

(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 
Poslovnik  o radu Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga na području Općine 

Ferdinandovac. 
Poslovnik  o radu Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga na području Općine 

Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 20. Dnevnog reda. 
 

Točka 20. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o osnivanju i imenovanju Savjeta za zaštitu 

potrošača javnih usluga  na području Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Savjeta za zaštitu 
potrošača javnih usluga  na području Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Nastavno na prethodnu točku Dnevnog reda, ovim prijedlogom 
Rješenja imenuje se novi Savjet za zaštitu potrošača javnih usluga  na području Općine 
Ferdinandovac zbog isteka mandata članova prijašnjeg Savjeta. Predstavnika udruge za zaštitu 
potrošača imenovala je udruga za zaštitu potrošača s područja Koprivničko-križevačke županije. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog  Rješenja o osnivanju i 
imenovanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga  na području Općine Ferdinandovac.  Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Rješenje o osnivanju i imenovanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga  na području 
Općine Ferdinandovac. 

Rješenje o osnivanju i imenovanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga  na području 
Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 21. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 21.  
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
 IVAN TURBELIJA, član upozorio na rupe na cesti koja je prošle godine presvučena masom 
bitumena. 
 HRVOJE FUČEK, član: Da li se zna što za geotermalne vode ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Ministarstvo gospodarstva i održivog razvoja raspisalo je koncesiju za 
istražne radove. 
 OPĆINSKI NAČELNIK: u tijeku su prijave projekata na nacionalne pozive. Na poziv 
Ministarstva unutarnjih poslova prijavit će se projekt rekonstrukcije raskrižja izgradnjom šikane, na 
poziv Ministarstva prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine druga faza uređenja parka 
na Trgu slobode, na poziv Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU projekt izgradnje pješačke 
staze na Trgu slobode, na poziv Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade nastavak 
uređenja okoliša i igrališta Dječjeg vrtića, na poziv Ministarstva turizma i sporta prijavit će se 
projekt uređenja i opremanja pomoćnog nogometnog igrališta.  
 



 
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: Da li će ići gore cijene odvoza otpada ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Cijene će ići gore jer je povećana cijena zbrinjavanja otpada na 
odlagalištu Piškornica. 
 HRVOJE FUČEK, član: Kad će krenuti košnje javnih površina ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: S košnjom se krenulo ovaj tjedan. 
 HRVOJE FUČEK, član upozorio da je izvođačima radova u parku ostala hrpa pijeska ispod 
klupa. 
 PREDSJEDNIK dao informaciju da će se sa izgradnjom pročistača otpadnih voda u 
Ferdinandovcu započeti u svibnju ove godine. 
   
 PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih prijedloga, primjedbi ili upita ? Budući da nema, 
završavam sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 20:34 sati. 
 
ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                        Branko Patačko 


